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Närvarande:
Föräldrarepresentanter: Dam utv; Charlotta Karlsson, P10/11; Fredrik Lindström,
Sektionen: Stina Thysell Persson, Maud Mukkala, Daniel Wiklund, Peter Albinsson, Katarina
Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Presentation av
lag och vilka
frågor de har

Få närvarande, men de presenterar sig och berättar om de har
med sig någon fråga från sina lag. De hade även insikt i flera
andra lag.
Dam utveckling; ingen fråga
F09/10
P10/11; Vill ha tips på att tjäna pengar till sitt eget lag.
F11; ingen fråga
F13; ingen fråga
P16; ingen fråga
F16; få tjejer, ca 8 st
Parainnebandy; fått nya deltagare

Vad har
sektionen gjort
sen sist?

- besök i lagen
- budgetarbete
- studiebesök idrottsanläggningar
- styrelseutbildning med förbundet och Rf sisu
- söker nya sponsorer
- söker pengar
- inköp av material
- jobbat kring herrlaget
- planerar för ev damlag 24/25

Suicide zero Suicide zero vecka, vecka 7
Många lider av psykisk ohälsa. Svensk innebandy vill göra
skillnad och vara mer än en sport. Därför inleder man nu ett
samarbete med den ideella organisationen Suicide zero.

Föräldrarna tycker att vi ska delta i det.
Vi kollar om några lag vill göra armband och skicka in dem
till suicide zero. Sektionen beställer set till det.
Vi kommer att ha en föreläsning om det, men inte v.7 eftersom
vi har rallyt då. Vi kommer att ha det senare, återkommer med
datum



Schysst lag ● Nu i F09/10
● Alla lag från f/p 12 nästa säsong, om vi tyckte att det

fungerade bra i F09/10
● 5 träffar
● ca 15 min innan träningen

Föräldrarna tycker att det är jättebra att köra detta i de lag vi
tycker att vi ska köra det i.

Utvärdering av
säsongen

● Från F/P12 och uppåt, redan i år
● Digitalt/anonymt
● Ta “tempen” på lagen
● Ett bra sätt att få trygg idrottsmiljö

Föräldrarna tycker att det är jättebra att ha en sådan här
utvärdering och att vi gör den redan från de födda -12

Rally VM
17/2

Sarsjöliden, Brännfors, Önskanäs och Fällfors
I Sarsjöliden och Fällfors har vi bara parkering och inträde
I Brännfors och Önskanäs har vi även fiket

Vi har ännu inte fått in namn från alla lag
Vi saknar svar från 2 lag.

Informationsmötet har vi torsdag 15/2 kl 19.15 i
Hammarhallen. Då är det säkerhetsgenomgång, man får sitt
rallypass och sin mössa.

Varje rallypass kostar 1250:-, som de som jobbar får.

Innebandygalan
20/4 kl 17-19
på festplatsen i
Vännäsby

ca 2 st föräldrar per lag ska hjälpa till på galan
1 förälder per lag ska baka långpannekaka och lämna till
denna kväll. Recept finns på innebandyns hemsida
Några av de föräldrar som jobbar, jobbar innan galan och
hackar grönsaker
Några föräldrar hjälper till under dessa två timmar
Några föräldrar hjälper till efteråt med disk och städning

I år deltar inte F/P16 efter beslut från ledarna på förra
ledaravslutningen.



Företagscup och
invigning av
utomhussarg
18/5

Vi satte upp sargen i höstas. Men vi har invigningen nu i vår.
Vi kommer då att ha en företagscup. Just nu är Mekonomen
och Ica anmälda, vi hoppas att fler företag vill delta.

Ev. damlag ● Nu spelarinventering
● Vi behöver:

- ledarstab
- hållbar ekonomi

Vi tror att det är väldigt viktigt att ha seniorlag på både dam-
och herrsidan. De är förebilder för våra unga spelare och vi
tror att ett damlag är viktigt så att våra unga tjejer har något
att se fram emot.
Vi har haft möte med F09/10 och dam utv. runt detta och de
ledarna ser väldigt positivt på detta.

Föräldrarna tycker att det är självklart att vi ska satsa på ett
damlag.

Bingolotto
förtjänst

Arvodet för lotterna blev:
Enkellott 38:-
Dubbellott 76:-
Trippellott 114:-
Adventskalender 50:-

Arbeten kvar
under säsongen

● Vännäshäften
● Bingotillfällen
● Rally - VM
● Hjälpa till kring innebandygalan
● Baka till innebandygalan

Övriga frågor ● Tjäna pengar till sitt eget lag; Vill något lag sälja Serla
toapapper?
1 bal kostar 270:- då man säljer. Vi köper in dem för
200:- så då blir det en förtjänst på 70:-/såld bal
Om man vill sälja detta tar man kontakt med Linda
Eriksson, ordförande i Svif.

● Grönt kort finns i fotbollen, finns det inget sådant i
innebandyn? Nej, men när vi kör Schysst lag så kan
varje lag bestämma om de vill köra något liknande.

● Matchvärd finns inte på arenorna i Umeå. Vi som
förening har önskat att vi har det på våra
hemmamatcher. Många lag gör så att den som säljer
fika är matchvärd. Vi tycker att våra barn har rätt till
en trygg idrottsmiljö.



Enbart
sektionsmöte för
sektionen

Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Vår budget godkändes inte. Vad kan vi spara på? Vi har olika
idéer.
Vi har 3 nya sponsorer och i slutet av februari kanske vi får en
till. Vi kommer även ha företagscup för att dra in pengar.

Rally Vi går igenom lite mer runt rallyt och vad vi behöver tänka på.

Årsmöte
måndag 18/3

Årsmöte med middag för ledarna innan. Kallelse kommer ut
snart. Vi behöver skriva klart nomineringarna till dess.

Ledaravslutning
22/4

Vi börjar med middag.
Vi ska sedan utvärdera säsongen och börja planera nästa
säsong
Alla lag ska lämna in sina väskor då, alla målvaktskläder ska
vara tvättade

Målvakts-
träningar

De träningar som är kvar är:
13/2 för de äldre lagen
27/2 för de yngre lagen
Vi vill fortfarande att ledarna kommer på dessa tillfällen och
lär sig saker till sina egna träningar

Parasportens
grunder

Kurs på onsdag

Innebandygalan Vi påbörjar arbetet till galan
Utvärdering med
olika lag

Utvärdering med olika lag, vem tar vilket lag? Vi börjar med
utvärderingarna med ungdomslagen redan nu.
F11 - Daniel
P10/11 - Peter
F12 - Katarina
P12 - Maud
F09/10 - Stina
I slutet av året tar vi utvärdering med dam utv och herrlaget



Damlag Vi samlar alla intresserade damlagsspelare till en träff torsdag
22/2 kl 19.30 i Hammarhallen

Bingofördelning
till storbingon

Datum ska fördelas på huvudstyrelsemötet imorgon

Övriga frågor Verksamhetsberättelsen är på gång
Noterats av Katarina E


